
 

 

ANKETA DESATERO PŘÍLEŽITOSTÍ JILEMNICE 2021 - VYHODNOCENÍ 

 

23. září 2021 se v Erbovním sále Krkonošského muzea uskutečnilo Fórum Zdravého města, 

na kterém účastníci definovali největší příležitosti pro město Jilemnice. Tyto podněty byly 

následně ověřeny anketou mezi obyvateli. Do oběhu bylo dáno celkem 250 anketních lístků, 

které byly dostupné na sběrných místech. Anketa rovněž probíhala online prostřednictvím 

Mobilního rozhlasu. 

Anketa probíhala od 14. do 28. října 2021. Počet vhozených platných anketních lístků dle 

sběrného místa: 

 

Sběrné místo Počet platných anketních lístků 

Městský úřad Jilemnice, budova A 6 

Městský úřad Jilemnice, budova B 4 

Městský úřad Jilemnice, budova C 0 

Informační centrum Jilemnice 9 

Prodejna TESCO Jilemnice 34 

DPS 14 

Elektronické podání – e-mail 2 

Mobilní rozhlas 59 

CELKEM 128 

 

Účast v anketním šetření pomocí sběrných míst byla v letošním roce 52,8 %.  Z hodnocení 

byly vyřazeny 3 anketní lístky, u nichž nedošlo k řádnému vyplnění dle pravidel (zaškrtnutí 

max. 2 problémů). Návratnost v předchozích letech uvádí přiložený graf níže: 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pořadí problémů definovaných v rámci ankety:  

 

Pořadí Problémy definované v rámci Fóra ZM – ověření anketou Počet hlasů 

 

1. 

 

Dostupnější stomatologická péče 

 

42 

2. Využití staré budovy gymnázia 36 

3. Dostupné bydlení 34 

4. Rozšíření sportovního areálu Hraběnka 20 

5. Pokračovat ve spolupráci s místními organizacemi - zadržování vody v 

krajině 19 

6. Více strážníků MP 16 

7. Řešit dopravu u škol 14 

8. Lépe zapojit občany do věcí veřejných 11 

9. Zapojení škol do akcí typu Den Země, Ukliďme Česko 9 

10.-11. U nových investic vyhodnocovat provozní náročnost, životní cyklus 8 

10.-11. Nalezení vhodného prostoru pro městskou knihovnu 8 

12. Nabízet volné prostory k podnikání pro nové a stávající obyvatele 7 

13. Sportoviště v Hrabačově 13 

14. Kamery do areálu Hraběnka 3 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

V rámci anketního šetření občané definovali další problémy:  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

¨ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

Vyhodnocení desatera příležitostí 2021 – pořadí podnětů na fóru a v anketě, konečné 

řešení: 

 

Cílem ankety bylo ověřit, zda respondenti cítí jako důležité stejné příležitosti, které byly 

naformulovány na Fóru. Výstupem ankety jsou tzv. „ověřené příležitosti“, tzn. průnik podnětů 

formulovaných v rámci Fóra i v rámci ankety (u jednotlivých příležitostí se nesčítají hlasy 

získané na Fóru a v anketě, ale pouze se sleduje jejich průnik – tj. zda se vyskytly do 10. 

místa v obou případech a jsou tedy „ověřené“).  

 

 

 

Definovaný problém 

Anketa 
Fórum Zdravého 

města 
Ověření 

ANO/NE Počet 

hlasů 

Pořadí Počet 

hlasů 

Pořadí 

Lépe zapojit občany do věcí veřejných  11 8. 6 4. ANO 

U nových investic vyhodnocovat provozní 

náročnost, životní cyklus 
8 10. - 11. 3 7. - 10. ANO 

Zapojení škol do akcí typu Den Země, Ukliďme Česko 9 9. 2. 11. - 12. NE 

Pokračovat ve spolupráci s místními organizacemi - 

zadržování vody v krajině 
19 5. 0 14. NE 

Dostupnější stomatologická péče 42 1. 10 2. ANO 

Dostupné bydlení  34 3. 5 5. – 6. ANO 

Řešit dopravu u škol 14 7. 2 11. – 12. NE 

Využití staré budovy gymnázia 36 2. 3 7. – 10. ANO 

Rozšíření sportovního areálu Hraběnka 20 4. 7 3. ANO 

Sportoviště v Hrabačově 6 13. 3 7. – 10. NE 

Zřídit fond obnovy Areál služeb 8 10. – 11. 12 1. ANO 

Nabízet volné prostory k podnikání pro nové a stávající 

obyvatele 
7 12. 1 13. NE 

Více strážníků MP 16 6. 5 5. - 6. ANO 

Kamery do areálu Hraběnka 3 14. 3 7. – 10. NE 

 

Ověřené příležitosti, předloží zastupitelstvu města politik PZM a MA21, zastupitelstvo města 

by mělo vzít zprávu na vědomí a uložit radě města, aby určila odpovědnosti za realizaci 

jednotlivých podnětů a stanovení dalšího postupu. Zastupitelstvo města bude informováno, o 

tom, že jejich město nebude zdravým městem, dokud tyto příležitosti nevyřeší, o řešení 

podnětů bude veřejnost informována v rámci pravidelného veřejného Fóra Zdravého města 

Jilemnice (cca duben 2022).  
 


